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Aardrijkskundige namen moeten met een hoofdletter geschreven worden. 

Plaatsen, landen en streken worden altijd met een hoofdletter geschreven. Ook gebergtes, rivieren en woestijnen worden met een hoofdletter geschreven. 

Hoofdletters aardrijkskundige namen

Voorbeelden plaatsen, landen en streken

Land   Plaats   Streek

Nederland   Amsterdam  Twente

Duitsland  Enschede  de Veluwe 

België   Utrecht  de Randstad

Engeland  Groningen  Heuvelland

Frankrijk  Amersfoort  Zaanstreek

Voorbeelden gebergtes, rivieren en woestijnen

Gebergte   Rivier   Woestijn 
de Alpen     de Rijn   de Sahara
het Andesgebergte  de Schelde  de Nevadawoestijnde Pyreneeën   de Dinkel  de Gibsonwoestijnde Ardennen    de Maas  de Kalahari
de Eifel    de Waal  de Grote Victoria Woestijn

Deze twee plaatsnamen worden op een aparte manier 

geschreven. Deze moet je goed onthouden. 

’s-Hertogenbosch   Andere naam voor Den Bosch

’s-Gravenhage   Andere naam voor Den Haag

Let op!

Interpunctie


